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OR Verslag van dinsdag 17 sept. 2019: 
 
Lezing en goedkeuring verslag OR vergadering 27/08/2019: 
De lijst van de gevraagde overuren door de WN-afvaardiging dient nog verder verwerkt te worden. 
Deze zal per mail naar de leden van de OR verstuurd worden door HR. 
Het OR verslag van 27/8/2019 wordt hierbij goedgekeurd. 
 
Update Bayer volume: 
OSD: Grootste impact omwille dat het volume van Claritine in 2020 sterk zal dalen. 
WG Afv.  verwacht hier een daling van Claritine 12 miljoen naar +/- 1 miljoen verkoopseenheden. 
Clarinaze verwacht men een productievolume in 2020 van 5 á 6 miljoen verkoopseenheden en 
in 2021 verwacht men geen verdere daling voor Clarinaze. 
De WG-afvaardiging verwacht een minimale impact voor het personeel op OSD. 
Men zal verder wel verschuivingen doorvoeren in de productmix op OSD. 
Voor Steglatro en Steglujan verwacht men een verdere stijging van de volumes. 
LOC: Eerst mogelijkse achterstand wegwerken. In 2020 verwacht men een verdere volumestijging. 
  
Bepalen datum sociale verkiezingen in 2020 voor MSD Heist: 
Na overleg zullen de sociale verkiezingen plaatsvinden op 11 of 12 mei 2020. 
Mevr. Vion Nathalie (HR medewerker in Brussel) zal hierover uitsluitsel geven en HR lead zal de OR via e-
mail informeren.  
 
Afspraken opname modaliteiten syndicale uren: 
Na verder overleg is er beslist om voorlopig de huidige regeling te behouden. 
Er is onenigheid tussen het begrip kalenderdagen en werkdagen. 
Wanneer men kalenderdagen neemt is er nog steeds geen mogelijkheid om de leden van OR/CPBW die 
parttime werken, op een wettelijke manier hun extra syndicale uren te laten recupereren. 
 
Update ancieniteitviering in 2019: 
De WG-afvaardiging meldt dat deze viering zal plaatsvinden eind oktober 2019. 
Betrokken personeelsleden vanaf 20jaar anciënniteit in 2018 / 2019 zullen een uitnodiging ontvangen. 
 
       Beheersverslag AG groepsverzekering: 
       Nog steeds is het beheersverslag van AG niet toegekomen op de OR. 
       De WN-afvaardiging wenst deze documenten te verkrijgen op de voorziene data. 
       De WG-afvaardiging zal terug contact opnemen met AG.  
 
Update bedrag “boetekas te laten komen”: 
De WG-afvaardiging meldt dat het bedrag in de boetekas op datum van 10/9/2019, 49024,46 € bedraagt. 
Verder onderzoek dient te gebeuren naar de regels van de financiering hiervan.  
 
Toelichting Workday: 
       Mevr. Vanbrabant Brigitte (Assoc. Dir, HR Business Partner) geeft een toelichting over Workday. 
       De belangrijke items worden overlopen: 
      -  taalinstellingen te veranderen naar wens medewerker. 
      -  leidinggevenden dienen proactief te werken. 
      -  alle medewerkers dienen hun persoonlijke data te controleren op juistheid.  


Indien een werknemer veranderingen in de gezinssituatie in Workday aanpast, dient hij/zij ook een mail te 
sturen naar  SDWORX. 
      -Beslissingen i.v.m tijdskrediet, nieuwe aanwervingen duren tot 3 weken, contractverlengingen enz….. 
  
       Toelichting milieu items Q2/2019: 
       Er wordt aan de hand van het milieuverslag een uiteenzetting gegeven voor Q2/2019. 
       Dit verslag wordt aan het verslag OR bijgevoegd. 
       -er werd een vergunning verleend om beperkt kobalt te mogen lozen. 
       -er zullen nog aanpassingen doorgevoerd worden om de vergunningen van de productie-installaties te 
actualiseren.  
       -op 30 juli 2019 werd er door milieu-inspectie stalen genomen van het geloosde afvalwater. 
       De analyses lagen binnen de grenswaarden, ook deze van kobalt. 
       -KPI afval: deze is dalend en de doelstelling (-2%) zal moeilijk gehaald kunnen worden. 
       -voor gevaarlijk afval is de tendens dalend door verdere inspanningen. 
       - de graad van nuttige toepassing van het afgevoerd afval was gemiddeld 81%. Dit is ruim boven de 
doelstellingen van MSD (70%) 
      - voor plastics zullen er bijkomende inspanningen worden geleverd naar gebruik en sorteren. 
      - aangezien de WKK nog steeds niet operationeel is, Fluxys  heeft bijkomende testen gevraagd, er is in het  
gas en elektriciteitsverbruik geen dalende tendens merkbaar. 
 
Afronden verlofkalender D/V/L/N en Overbruggingsploeg 2020: 
Er is een opmerking over de kalender van de overbruggingsploeg. In het verlengd weekend van O.H.-
Hemelvaart in de nacht van 21 mei 2020 zullen de nachtploeg en de overbruggingsploeg gelijk om 22u 
opstarten en mekaar overlappen. Hiervoor wordt door IPT Lead LOC Kris De Schepper gevraagd om de 
overbruggingsploeg één shift te laten verschuiven. Hier zijn de medewerkers van de overbrugginsploeg 
LOC voorlopig niet unaniem mee akkoord. Er volgt verder overleg. Op de vraag van de WN-afvaardiging 
om de kalenders van D/V/L/N reeds goed te keuren antwoordt de WG-afvaardiging dat er een geheel 
akkoord moet zijn. 
 
Lijst uitzendkrachten, arbeiders in productieafdelingen. 
          De WG-afvaardiging zal deze lijst samenstellen op vraag van de WN-afvaardiging. 
  
.      VARIA: 
       -De WG-afvaardiging stelt voor om de Sociale verkiezingen 2020 te organiseren op 11 of 12 mei 2020. 
Dit samen met  MSD Brussel. HR zal op de SD meeting de correcte datum laten weten. 
-De WN-afvaardiging vraagt om een lijst van de gepresteerde overuren voor de arbeiders en de bedienden, 
dit voor 2018 en 2019. Dit werd reeds gevraagd op de wekelijkse SD meetings, telkens zonder gevolg. 
-De WN-afvaardiging vraagt om een prijslijst te overhandigen voor individuele verderzetting van het 
hospitalisatieplan. Allianz is hier de verzekeraar. Deze lijst stond vroeger op de internet-site van Allianz  
maar is daar verwijderd. 
-De lijstjes in dienst/ uit dienst/ interims/ tijdskrediet/ aanvragen brugpensioen/ 
ouderschapsverlof/vacatures……zijn al maanden niet meer up-to-date. De WN-afvaardiging dringt 
nogmaals aan dat deze informatie correct dient te zijn. Momenteel bevatten de lijstjes teveel fouten, geen 
correcte gegevens of reeds oudere versies die terug aangeboden worden. 
-Brexit: voor MSD Heist zal er minimale impact zijn. Eventueel een beetje meer werk om bepaalde labo 
controles uit te voeren. 
-De WN-afvaardiging stelt de vraag wanneer de directie start met de CAO onderhandelingen. 
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